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The lack of technology around the old SSL and with the new term you still want to know the 
old SSL 

The Ruffle is currently the world's most secure in 
terms of the actual successor to https and SSL. 
And now Ruffle! 

The consortium from America found a printing element that was missing and, for a year, 
they had been sneaking out first a published installation program for the browser, but then 
security level by security level, not the "Revival" that had already been reviled again, but in 
terms of security not a revival, but a ruffle safe. 

 

 



That's how it was named after Ruffleshop.de and Ruffle international, a separate Ruffleshop 
designed after a safe, namely Rufflesafe.com and Rufflesafe.de international. 

 
 
The empty e-mails (apparently from Switzerland) that have been arriving daily for many 
years will soon be a thing of the past. Because I expand the existing PDF generation and 
convert it into a PDF Ruffle generation. In addition, I have huge archives, which I then use to 
transform them into a more secure SSL2 technology as shown in the figure above, where we 
offer the safest, which is not available on the market outside of us. I can already say this 
because I bought the print shop license print shop software for a period of six months back 
when it was available worldwide from Adobe. Furthermore, the capacity of 6000 Ruffleshop 
is already the upper limit of performance. When you open it, the walls tremble every time 
and it's still possible to manufacture it, but it still takes a bit of time. Even the punch lines, it 
takes more than an hour. With the commercial Work three hours per customer worldwide. 
Although there are no mails and no phones. Everything is already possible here in 
Switzerland and in Lichtenstein using QR bills. And of course also against advance payment 
to one of the three accounts in US$, Euro € and CHF Fr. And the specification of the product 
number. And the kernel size. However, I mainly only offer the largest possible. It's the one 
with 18,005 pointings and 6,000 items from the ruffle shop. 



Those who slander a revival appoint something else as a deportee, from which one had 
unjustly earned money in the displacement market, commercial market and perhaps also in 
our current world market, which did not even exist back then, when one had to recover from 
this fate of displacement and exploitation To the detriment of the new, technically most 
advanced must come. Because you don't want to admit it. 

But what would you have to call out in advertising so that the new thing is called out faster 
than the safest one in a year? It's exactly my products worldwide reputation, the Rufflesafe 
and the Ruffleshop and the Rufflelight. Exactly such an offer worldwide, because the friends 
of San Francisco have just been waiting. That's why my company name keeps appearing in 
chats, as I found out myself. 

Ruffleshop was destroyed several times by the federal administration along with my ID card in 
several eras. See below. I've been working with my father all my life, but I've also been working 
on weaning some of the official books, even from Parliament once for the anniversary of the 
Ammann international group, later for the church and municipal administrations. The later police 
inspector H.J. Before this job as Mayor, Käser confirmed that I actually had, according to his note 
about me, I have this career as a book publisher-printing company-CEO. 

 
6.0 

There is now no turning back after a year since correcting my fourth block in the 
preprocessor area. According to the Federal Administrative Court in St. Gallen, the global 
trademark was applied within a 5-year waiting period and has been around for less than this 
period since 2019. 

The previous 5 preprocessor products (clock movements, Agenda movements also belong in 
the graphics industry) and are also professional, but they needed a Daniel Steiner or other 
rope teams so that I could get orders within four years. Now, however, I only need to sell, 
practically, and without a network and without a job. 
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Die fehlende Technik rund ums alte SSL und beim neuen Begriff will man immer noch das 
alte SSL zu meinen wissen 

Das Ruffle ist das Weltsicherste zur Zeit im Sinne 
des eigentlichen Nachfolgers von https und SSL. 
Und jetzt Ruffle! 

Ein fehlendes Druckerei-Element befand das Konsortium aus Amerika und brachte schleichend 
seit einem Jahr über zuerst ein veröffentlichtes Installationsprogramm für den Browser, dann 
aber Sicherheitsstufe um Sicherheitsstufe nicht etwa das bereits wieder gerufmordete «Revival», 
sondern von der Sicherheit her eben nicht ein Revival, sondern ein Rufflesafe. So benannt 

 

 



wurde denn auch das etwa nach Ruffleshop.de und Ruffle international auch ein eigenes 
designtes Ruffleshop gemäss einem Safe, eben Rufflesafe.com und Rufflesafe.de 
international. 

Die seit vielen Jahren täglichen eintrudelnden leeren Mails (offenbar von der Schweiz) ist 
bald auch Vergangenheit. Denn ich baue die bestehende PDF-Generierung aus und 
verwandle diese in eine PDF-Ruffle-Generierung. Dazu habe ich riesige Archive, womit ich 
diese dann transformiere in eine sicherere SSL2-Technik gemäss Abbildung unten, wo wir ja 
das Sicherste anbieten, was es 

 

auf dem Markt ausser bei uns gar nicht gibt. Ich kann dies schon sagen, da ich die 
Druckereilizenz-Druckerei-Software über ein Zeitfenster von einem halben Jahr kaufte 
damals, als es diese weltweit eben gab von Adobe. Weiter ist die Kapazität von 6000er 
Ruffleshop bereits die oberste Leistungsgrenze. Beim Öffnen zittern die Wände jedesmal und 
es geht Fabrikations-angenehm zwar noch aber dennoch etwas mit Zeit. Auch das Pointen, 
da vergehen mehr als eine Stunde. Mit der kfm. Arbeit drei Stunden pro Kunde weltweit. 
Obwohl gar keine Mails stattfinden und keine Telefone. Alles geht bereits hier in der Schweiz 
und in Lichtenstein mittels QR-Rechnung. Und aber auch gegen Vorauszahlung auf eines der 



drei Konten in US$, Euro € und CHF Fr. natürlich auch. Und die Angabe der Produktnummer. 
Und der Kernelsgrösse. Allerdings biete ich hauptsächlich nur eben den grösstmöglichsten 
an. Es ist jener mit 18005 Pointings und 6000 Artikeln des Ruffleshops eben. 

Jene, die ein Revival rufmorden, ernennen sich als Absetzer etwas anderem, woran man 
ungerechtfertigt verdient hatte im Verdrängungsmarkt, Gewerbemarkt und vielleicht auch 
unserem jetzigen Weltmarkt, den es noch gar nicht gab damals, als man wieder von diesem 
Schicksal der Verdrängung und Ausbeutung wieder zu Ungunsten von dem Neuen technisch 
fortgeschrittensten daher kommen muss. Weil man dies nicht zugeben will. 

Aber was müsste man eigentlich werbemässig rufen, damit das Neue schneller als in einem 
Jahr das sicherste gerufen wird? Es ist genau mein Produkte-weltweit-Ruf, das Rufflesafe 
und der Ruffleshop und der Rufflelight. Genau so ein Angebot weltweit, da haben die 
Freunde von San-Francisco gerade zu gewartet. Daher erscheint auch in Chats mein 
Firmenname immer wieder, wie ich selbst herausfand. 

Ruffleshop wurde mehrmals von der Bundesverwaltung samt meinem Ausweis zerstört in 
mehreren Epochen. Siehe unten. Ich bin zusammen mit meinem Vater ein Leben lang aber 
am Absetzen zum Teil auch von behördentlichen Büchern tätig gewesen, sogar vom 
Parlament einmal beim Jubiläum der Gruppe Ammann international, später für Kirche und 
Gemeindeverwaltungen. Auch der spätere Polizeiinspektor H.J. Käser bestätigte vor diesem 
Job noch als Stadtpräsident, ich hätte tatsächlich nach seinem Notiz-Zettel über mich, ich 
habe diesen Werdegang des Buchverlag-Druckereiverlags-CEO. 

 

 

6.0 

Es gibt jetzt nach einem Jahr seit der Korrektur meines vierten Blockes im Preprocessor-
Bereich kein Zurück mehr. Die Welthandelsmarke wurde gemäss Bundesverwaltungsgericht 
in St. Gallen binnen 5 Jahren Karenzfrist angewandt und steht kürzer als diese Zeit seit 2019 
auch im Monat Mai etwa im Patentamt registrierte Welthandelsproduktion. 

Die vorangegangenen 5 Preprocessor-Produkte (Uhrwerke, Agendawerke gehören auch in 
die graf. Branche) und sind auch professionell, allerdings brauchten die so einen Daniel 
Steiner oder andere Seilschaften, damit ich mal binnen vier Jahren zu Aufträgen komme. 
Jetzt allerdings brauche ich nur zu verkaufen, praktisch, und ohne Seilschaften und ohne Job. 


